
 

Verspreiding van de kastanjemineermot en de Kastanjebloedingsziekte in Utrecht 

 

Verreweg de meeste Utrechtse kastanjes staan er momenteel niet goed bij. Sinds halverwege de 

zomer zijn de bladeren bruin geworden en gaan krullen. De bomen dragen wel vrucht, maar ze raken 

al vroeg hun blad kwijt. Dat is bij vrijwel alle kastanjes momenteel het geval. GroenLinks vraagt zich 

af wat de aantasting van kastanjes veroorzaakt, wat de vooruitzichten zijn en welke mogelijkheden de 

gemeente heeft om in te grijpen. De fractie van GroenLinks heeft daarom de volgende vragen: 

 

1.Klopt het dat hier sprake is van een ziekte onder kastanjebomen? Klopt de indruk van de 

fractie van GroenLinks dat hier sprake is van de kastanjemineermot? Zo ja, wat zijn de 

vooruitzichten voor de betreffende bomen? 

2. Worden er maatregelen genomen? Of is het college bereid om op korte termijn 

maatregelen te nemen om de gevoeligheid van kastanjes voor de mineermot te verkleinen 

en verspreiding tegen te gaan? Bijvoorbeeld door de afgevallen bladeren te verzamelen en 

composteren zodat de eitjes worden vernietigd en de mot volgend jaar niet terug komt. Zo 

ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

3. Zijn er ook kastanjebomen in Utrecht die getroffen zijn door de (veel ernstiger) 

kastanjebloedingsziekte, die vooral paardekastanjes treft? Zo ja, hoeveel zijn dat er naar 

schatting?  

4. Wat zijn de vooruitzichten voor deze bomen? Kunnen ze behandeld worden (bv met 

warmtebehandeling) en zo ja hoe? Worden er momenteel maatregelen genomen om de 

verspreiding van de kastanjebloedingsziekte tegen te gaan? Zo ja welke? Zo nee, waarom 

niet? 

5. Ziet het college mogelijkheden om op de langere termijn deze ziekten te voorkómen, zoals 

bijvoorbeeld meer diversiteit in de samenstelling van het bomenbestand? Zo ja, welke? Zo 

nee, waarom niet? 


